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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 9 januari 2022 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 9 januari 2022 via teams. 

Närvarande:  Thomas Magnusson, Maud Delling, Karolina Svensson, Johanna Halldén, Linnea 

Bäckman, Emelie Andersson, Eva Åkerström. 

Del av tid:  

Adjungerande: Jeanette Hedberg 

Inte närvarande: Lina Berglund, Rolf Näslund, Sofia Christiansson, Emma Rosenqvist,  

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen, godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Johanna Halldén. 

4. Föregående mötesprotokoll, fanns inget att erinra. 

5. Ekonomin, Karolina och Jeanette bokar in ett möte inom kort för att gå igenom bokslutet 

och de ombokningar av bidrag som behöver göras. En redovisning av resultat för 2021 kan 

förhoppningsvis presenteras vid nästa styrelsemöte. 

6. Kansliet, Nya rekommendationer kom dagarna innan jul och förväntas förlängas i veckan 

som kommer. Bland annat kommer det att påverka möten och kurser framöver. 

7. DUS Vi beslutade att skjuta fram ULK-kursen den 21–22 januari. Jeanette meddelar 

Katrineberg och deltagarna.  

Årsmötet är inplanerat till i början av mars men återkommer med om det ska vara fysiskt 

eller digitalt. 

8. Distriktsombudsperson, Johanna har varit i kontakt med Johan på Safesport Sweden för 

att få lite vägledning i ett gammalt fall annars inga nya inkomna ärenden. 

9. Rapporter (RAS, TS)  

RAS, Vi har fått info om att två nya klubbar eventuellt är på väg att ansöka om medlemskap i 

Svenska ridsportförbundet. Det är Flammabygget och Gullbranna. 

Besöksgruppen planerar att göra lite besök framöver i föreningarna i Laholm. 

TS, Karolina redovisade svaren på enkäten angående minskat antal starter på tävlingar i 

Halland. Vi har fått in 634 svar. Den visar en tydlig trend att tävlandet gått ner de senaste 
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 9 januari 2022 

åren och beror mycket på att priserna för anmälningsavgifter och resekostnader gått upp.  

Vi diskuterade hur vi kan använda det återstartsstöd som distriktet fått för att hjälpa 

föreningarna att komma igång igen efter pandemin. Vi avvaktar tills efter stormötet och ser 

om det kommer in förslag och idéer. 

Möte för tävlingsledare och lagledare blir digital den 2 mars. 

Ordförandekonferens, Thomas berättade vad som avhandlats på den senaste träffen med 

förbundet och distriktsordförandena. Det pågår en utredning angående D1 från senaste 

stämman där de anlitat en projektledare, Anders Bjurstam som har påbörjat intervjuer med 

distrikten. Arbetet med att utveckla arbetssätt och rutiner i trygghetsfrågor inom ridsporten 

är också påbörjad med Mattias Hjelmberg som konsult. 

10. Övriga frågor  

a) Årsmöte- Vi beslutade att hålla årsmötet digitalt. Emelie har kontaktat Sven Andersson 

som tackat ja till att sitta som ordförande och Jeanette har fått klartecken från Anna-Karin 

Sjöström som sekreterare.  

b) Stormöte – Vi beslutade stormötet den 20 januari kommer genomföras digitalt. Johan 

från Safesport Sweden har tackat ja till att hålla en liten föreläsning. Övriga punkter som vi 

kommer ha med under kvällen är presentation av tävlingsenkäten och genomgång av 

återstartstödet som klubbarna kan ansöka om hos förbundet. 

11. Nästa möte, måndagen den 14 februari 19.00 digitalt vi Teams. 

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 

 

_______________________________  ______________________________    

Thomas Magnusson, ordförande  Johanna Halldén, justeringsman      

 

_______________________________                                                                                          

Jeanette Hedberg, sekreterare    
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 9 januari 2022 
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åren och beror mycket på att priserna för anmälningsavgifter och resekostnader gått upp.  


Vi diskuterade hur vi kan använda det återstartsstöd som distriktet fått för att hjälpa 


föreningarna att komma igång igen efter pandemin. Vi avvaktar tills efter stormötet och ser 


om det kommer in förslag och idéer. 


Möte för tävlingsledare och lagledare blir digital den 2 mars. 


Ordförandekonferens, Thomas berättade vad som avhandlats på den senaste träffen med 


förbundet och distriktsordförandena. Det pågår en utredning angående D1 från senaste 


stämman där de anlitat en projektledare, Anders Bjurstam som har påbörjat intervjuer med 


distrikten. Arbetet med att utveckla arbetssätt och rutiner i trygghetsfrågor inom ridsporten 


är också påbörjad med Mattias Hjelmberg som konsult. 


10. Övriga frågor  


a) Årsmöte- Vi beslutade att hålla årsmötet digitalt. Emelie har kontaktat Sven Andersson 


som tackat ja till att sitta som ordförande och Jeanette har fått klartecken från Anna-Karin 
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b) Stormöte – Vi beslutade stormötet den 20 januari kommer genomföras digitalt. Johan 


från Safesport Sweden har tackat ja till att hålla en liten föreläsning. Övriga punkter som vi 


kommer ha med under kvällen är presentation av tävlingsenkäten och genomgång av 


återstartstödet som klubbarna kan ansöka om hos förbundet. 


11. Nästa möte, måndagen den 14 februari 19.00 digitalt vi Teams. 


12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  


 


 


_______________________________  ______________________________    


Thomas Magnusson, ordförande  Johanna Halldén, justeringsman      


 


_______________________________                                                                                          


Jeanette Hedberg, sekreterare    
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